



**RESOLUTION ON
EUROPEAN YOUTH AGAINST DRUGS /
RESOLUTION SUR
LA JEUNESSE EUROPEENNE CONTRE
LA DROGUE**

**Adopted by the Executive Committee,
3-5 April 1998, Vilnius, Lithuania /
Adoptée par le Comité Exécutif,
3-5 avril 1998, Vilnius, Lituanie**

The European Youth Forum expresses its interest and appreciation for the project "Pallar Athena-Thor, European youth against drugs."

If this project is successful, it will show the strength of young people, increase optimism about the possibilities and show that young people are taking care of their future. Young people today are increasingly involved in the struggle against the abuse of drugs often with peer education. Participation of young people in actions aimed at combatting drug abuse is crucial for good results.

The European Youth Forum expresses its support for this project politically.

Le Forum européen de la Jeunesse exprime par cette résolution son intérêt pour le projet "Pallar Athena - Thor, jeunes européens contre la drogue".

Si ce projet marche, cela permettra de montrer que les jeunes sont forts, de les convaincre qu'il y a toujours une alternative et de les sensibiliser par rapport à leur avenir. Les jeunes d'aujourd'hui participent de plus en plus à la lutte contre la toxicomanie grâce à l'éducation par les pairs. Cette participation est essentielle pour obtenir des résultats concrets.

Le Forum européen de la Jeunesse tient à exprimer son soutien politique à ce projet.